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EE ins. EE)EEE @ invvs.oi, IEEE
: )

Sent: Thur 8/27/2020 2:13:31 PM

Subject: RE: extra testen topsporters

Received: Thur 8/27/2020 2:13:32 PM

Eens. En als ik het topsportprotocol goed begrijp wordt alleen extra getest bij hogere risico’s vanwege reizen van en naar

buitenland en dat gaat om een zeer beperkte groep.

Overigens hebben wij dit signaal vanuit topsport nog niet gekregen (zegt ook niet alles hoor ;-)

ver:IESE) EEE ors.

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 16:08

Aan: ) EEE minvws.nt; EE SEEN e ins; IE)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: extra testen topsporters

Ik zie dit exact hetzelfde. Ik zal deze boodschap ook aarfREaioorgeven. @

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 15:44

"rEEEN© minvws.n/>;IEEE)SEXES© inv. >;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: extra testen topsporters

Hi EAE]

Ik snap de vraag vanuit N¥N maar denk dat we als VWS niet op dit verzoek moeten/kunnen in gaan.

De reden is tweeledig:

1. de testcapaciteit/laboratorium capaciteit staat onder druk. Niet voor niets wordt opgeroepen je alleen te laten testen bij
klachten. In dat licht fronste er ook al wat wenkbrauwen bij het bericht dat de KNVB 50.000 tests had ingekocht.

2. Indien we dit voor de sport (mede) gaan financieren is het hek van de dam. Want dan kloppen straks ook festival

organisatie aan, of bioscopen of de horeca. Ik denk dus als de sport het noodzakelijk acht (en daar kun je al vraagtekens
bij zetten indien iedereen zich goed aan de basis afspraken houdt) om te testen ze dit dan zelf dienen te bekostigen.

Dit als een eerste reactie. Benieuwd naar het perspectief va 5.1.2e

Van: HEEe minvws n>
Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 14:24

@minvws.n>;

[CKECEI minyws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: extra testen topsporters

Ik kreeg van een belletje over het extra preventief testen voor de nationale topcompetities (bv hockey, korfbal,
voetbal 2° divisie etc ; eredivisie voetbal valt hier buiten want hiervoor heeft de KNVB zelf al groots testcapaciteit ingekocht).

Competities waarbij ook veel publiek en bezoekers komen en sponsorinkomsten van afhankelijk zijn etc. Gaat dus eigenlijk meer

over de topsportkant binnen de amateursport
Het extra preventief testen gaat erg in de kosten lopen. Alleen al de hockeyteams in de nationale competitie gaat naar schatting
4 a 5 ton kosten.

Dat is voor de bonden niet op te hoesten. Hij inventariseerde of het mogelijk was om vanuit VWS daar eventueel aanvullende

financiering voor te krijgen.

Begreep dat jullie afgelopen weken bezig zijn geweest met testen van topsporters etc.

Wat is het beleid hierover en hoe staan jullie hierin?

@E, zou ji [vandaag hierover willen terugbellen?
Ze hebben morgenochtend 9.00 CMT overleg bij NN. Dan zou hij graag meer weten.
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Thanks!

Groet,


